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PROTOKÓŁ 0012.4.13.2018 z posiedzenia Komisji Kultury i Sportu  w dniu 11 października 2018 roku   Miejsce posiedzenia: Urząd Miasta Jastrzębie-Zdrój,  sala 127 A. Czas posiedzenia Komisji: 15.00 - 15.15.  W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście zgodnie                 z załączonymi listami obecności. W posiedzeniu nie uczestniczył Radny Andrzej Matusiak oraz Radny Ryszard Piechoczek – usprawiedliwiono.    Porządek  obrad:  1. Otwarcie posiedzenia.  2. Przyjęcie porządku obrad.  3. Sprawy bieżące:   Projekt uchwały w sprawie rocznego programu współpracy               z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi      w art. 3 ust. 3 Ustawy o działalności i pożytku publicznego                i o wolontariacie na rok 2019,   Pismo ze Stowarzyszenia Jastrzębskiego Klubu Brydża Sportowego dotyczące przeprowadzania otwartych konkursów ofert oraz aktywizacji seniorów i współfinansowania rozgrywek ligowych na poziomie I Ligi.   4. Wolne głosy i wnioski.  5. Zakończenie posiedzenia.   Ad. 1  Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji Kultury i Sportu - Mirosław Kolb. Przywitał przybyłych na posiedzenie członków Komisji oraz zaproszonych gości.   Ad.2  Przyjęcie porządku obrad.  Porządek obrad został przyjęty głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.     
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Ad. 3  Sprawy bieżące:   Projekt uchwały w sprawie rocznego programu współpracy               z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi      w art. 3 ust. 3 Ustawy o działalności i pożytku publicznego                i o wolontariacie na rok 2019.  Uzasadnienie do ww. projektu uchwały przedstawiła Grażyna Matysik – Kierownik Referatu w Wydziale Kultury, Sportu i Turystyki.     Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko przyjęto głosami  za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.    Pismo ze Stowarzyszenia Jastrzębskiego Klubu Brydża Sportowego dotyczące przeprowadzania otwartych konkursów ofert oraz aktywizacji seniorów i współfinansowania rozgrywek ligowych na poziomie I Ligi.   Komisja zapoznała się z pismem.   Ad. 4  Wolne głosy i wnioski.  Nie zgłoszono.   Ad. 5  Zakończenie posiedzenia.  Przewodniczący Komisji podziękował wszystkim za przybycie po czym zakończył posiedzenie.    Protokołowała       Przewodniczący Patrycja Dudzik       Komisji Kultury i Sportu           Mirosław Kolb  
    


